



Musique Amicale

Would you be interested in joining a small group of amateurs occasionally playing or singing some classic popular songs - just for the fun of it?

The current repertoire includes rock, pop and folk songs (e.g. *Hotel California*) and this is expanded at the choice of the participants.

We usually have one session a week in the large meeting room at the Domaine de Fayence (which benefits from having air conditioning, sound-proofing, and access to the Domaine's bar!). Sessions are posted in the Diary on the Amicale website.

If you like to sing or have a musical instrument you enjoy playing then come and join us!

Cela t'intéresserait-il de rejoindre un petit groupe d'amateurs pour jouer ou chanter occasionnellement des chansons populaires - juste pour le plaisir ?

Le répertoire actuel comprend des chansons rock, pop et folk anglo-américaines (par exemple *Hotel California*) et il est élargi au choix des participants.

Nous organisons généralement des sessions hebdomadaires dans la grande salle de réunion du Domaine de Fayence (qui a l'avantage d'avoir la climatisation, isolation phonique, et l'accès au bar du Domaine !) Les sessions sont affichées sur l'agenda du site de l'Amicale.

Si tu aimes chanter ou si tu as un instrument de musique dont tu aimes jouer, alors viens nous rejoindre !

Like to know more/Tu veux en savoir plus ?

Contact Mike Turner-Samuels : mturnersamuels@gmail.com